
Protokół Nr XV/2015 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 30 grudnia 2015 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 15 
radnych – pełny skład Rady. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jarosława Jaworskiego – wyraził zgodę. 
Głosowanie 15 głosów – za. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2015 – 2026. 
8. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 
9. Uchwała w sprawie WPF na lata 2016 – 2028. 
10. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2016: 

            – odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
            – odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez  
               przewodniczącego Komisji Budżetowej, 
            – odczytanie opinii RIO o projekcie uchwały budżetowej oraz o prognozie długu, 
            – dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
            -  głosowanie nad uchwałą budżetową. 
      11. Uchwała w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych. 
      12. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów  
            Alkoholowych na 2016 rok. 
      13. Uchwała w sprawie Programu przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok. 
      14. Uchwała  w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków OSP  
            uczestniczących w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych 
            organizowanych przez PSP lub gminę. 
      15. Uchwała w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia wysokości, zasad  
            poboru i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
      16. Uchwała w sprawie nadania nazw ulic zlokalizowanych na drogach publicznych. 
      17. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia gminnego programu rewitalizacji. 
      18. Odpowiedzi na interpelacje. 
      19. Wolne wnioski i dyskusja. 
      20. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Przewodniczacy 
Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz 



- odczytał sprawozdanie z realizacji zadań  za 2015 rok, jest to wstępne podsumowanie roku 
2015 ( materiał stanowi załącznik do protokołu). 
Radny J. Strzelec 
- Burmistrz przedstawił wykonanie zadań, nadal 3,5mln dokładamy do oświaty. 
Rozmawialiśmy na posiedzeniach Komisji Burmistrz mówi że już nie da się nic ruszyć w 
oświacie, w tym roku uczniów ubyło a znów dokładamy, ale to narasta. Burmistrz był 
nauczycielem zna te sprawy i tylko on może coś poczynić. Tyle szkół przekształconych jedna 
zlikwidowana i dalej problem, nie wiadomo jakie kroki poczynić żeby to zrównoważyć, 
- jakie ubrania zakupiono dla OSP wyjściowe czy ochronne? 
- 700zł dla jednostek OSP to za mało, jeszcze budżet nie uchwalony a już mamy dokładać, 
jeśli dobrze pamiętam oni na zapłatę za energię elektryczną, na jakie cele im brakuje. Czy tyle 
tych spotkań że brakuje,  Pan odpowiada ale my jesteśmy od pilnowania, 
- likwidacja bezrobocia, czy znalazły się techniczne miejsca pracy? 
- 12mln na inwestycje, inwestycja kojarzy mi się z czymś nowym co powstaje, 
- jakie będzie wykonanie budżetu czy w 100%? 
Pan Burmistrz 
- co zrobić z oświatą, dołożyliśmy 3,7mln a na 2016 rok dokładamy 4,5mln, wg mojego 
głębokiego przekonania i statystyk nasza oświata jest niedofinansowana. Wynika to z wielu 
czynników, to że mało dajemy spowodowane jest tym jaką subwencję  niesprawiedliwą 
dostajemy. Napisaliśmy w tej sprawie do nowego rządu, nie mamy jeszcze odpowiedzi, w 
nowym rozporządzeniu nic się nie zmienia dla takich gmin jak nasza, która ma niewiele 
więcej ponad 5tys mieszkańców, dla porównania Małogoszcz który ma 4900 mieszkańców 
ma 2mln subwencji więcej. To co było możliwe do wykonania dla racjonalizacji zrobiliśmy, 
dzięki tym radnym co mieli odwagę wprowadzić zmiany, ponad 2mln zaoszczędziliśmy. Nie 
widzę innych rozwiązań, wszystko jest na minimum funkcjonowanie standardy muszą być 
wykonane . Zmiana obwodów finansowo niekorzystnie bo jak zmniejszymy w Nr 2 to 
subwencja będzie niższa, a klasy te same zostaną a jedynie po kilka dzieci z klas odejdzie. 
Dowóz jest na wysokości 50% środków w porównaniu do innych gmin bo zrobiliśmy kursy 
otwarte gdy są wolne miejsca osoby mogą korzystać. 
Pan J. Strzelec 
- to było niezgodne z prawem. 
Pan Burmistrz 
- czy zgodne to niech decydują odpowiednie instytucje, PKS zrezygnował a myśmy chcieli 
znaleźć racjonalne wyjście, mamy na to opinie prawne, 
- ubrania dla OSP kupujemy tylko ochronne, wyjściowe kupują sami, 
- liczniki w OSP są jako przemysłowe, ceny wzrosły jeśli dołożymy po 200zł na rok to nie 
będzie duży wzrost, 
- bezrobocie, robimy wszystko co możliwe, nie boimy się przyjmować ludzi przez PUP, różne 
formy zatrudnienia. Na etapie budowy kurników w Piołunce, 40 osób pracowało w 
Niepołomicach i przez następne lata też będą pracować. W SEFAKO jest zatrudnienie 1000 
osób i zatrzymało się, mają plany rozwoju , perspektywy nawet zwiększenia zatrudnienia i 
rozwoju. 
- każda inwestycja to jest coś nowego i zostaje tak jak wodociągi, drogi, kanalizacja , 
świetlice itp. 
Ad. 6 
Radny W. Tabor 
- proszę zwrócić się do firmy wykonującej linię energetyczną dla PKP i wyegzekwować 
usunięcie uszkodzeń przy wykonywaniu prac, 
- prośba o piasek k/Majchrowskiego, 
- rozpocząć procedury o przejęcie działek pod drogę w Pile od PALKO kierunek Tasak. 



Radny N. Jawor 
- złożyłem wniosek o dodatkowy przystanek w Zielonkach, okazuje się że jest za blisko 
istniejącego, proponuję przesunąć o 200m w kierunku Kazin, 
- dreny na przystanku w Boleścicach założono ale okazuje się że przewoźnicy nie zatrzymują 
się tam tylko dalej, wstawić tablicę, 
- zwrócił się do radnych powiatowych aby spojrzeli łaskawym okiem na drogi Piołunka – 
Zielonki i Boleścice -  Piołunka, drogi polne. 
Radny R. Dębicki 
- proszę o odpowiedź czy podjęto czynności, które mają na celu znalezienie nowego  
schroniska, bo jeśli będą takie prace to mam taką sugestię, aby pomimo kuszącej ceny nie 
brać pod uwagę oferty Rafała Pałki z Olkusza bo gmina z tego tytułu  będzie miała problemy. 
Radny J. Strzelec 
- składałem interpelację odnośnie polowań, czy jest jakiś oddźwięk w tej sprawie, czy nie 
można skłonić Kół Łowieckich na naszym terenie do odstrzału dzików. Tak dalej nie może 
być, że różne rzeczy można załatwić od ręki a tutaj jeśli chodzi o tych nielubianych rolników 
nikt się nie chce zaopiekować. W gazecie napisane nieformalne rzeczy, czy w jakimś 
państwie można w jeden dzień wyłapać dziki, to jest to niemożliwe. Człowiek który kończy 
studia i pisze takie brednie, ja sobie nie życzę żeby pisała, że Strzelec powiedział że na 
Białorusi wyłapali dziki w jeden dzień. Tak nie może być że gazeta pisze rzeczy które nie 
miały miejsca na sesji.  
Pan Burmistrz 
- Nadleśnictwo Miechów odpowiedziało że ma zwiększony przydział odstrzału na tych 
terenach, myślę że pozostali też tak postąpią. 
Radny J. Strzelec 
-Pani Sekretarz mówiła że będzie czyszczony rów, czy to prawda? 
Pani Sekretarz 
- tak będzie robione. 
Radny J. Strzelec 
- podziękował za drogę powiatową wszystkim radnym powiatowym. 
Radny M. Żelezik 
- na ostatniej sesji mówiłem o remoncie świetlicy w Czekaju, żeby pracownicy sprawdzili 
więźbę dachową. Czy był ktoś w tym temacie ? Trzeba zdecydować co najpierw robić, czy 
roboty już rozpoczęte czy dach, bo co byłoby jakby dach spadł. 
- podziękował radnym powiatowym za wykonanie ok. 1km dróg. 
Radny Z. Adamski 
- zwrócił się z prośbą do radnych powiatowych aby zwrócić uwagę na ul. Kieleckiej 
k/cmentarza są 2 znaki zakaz postoju i zatrzymywania się , należałoby je zdjąć bo autobus 
gdy jest pogrzeb i tak się zatrzymuje po prawej stronie bo po lewej zawsze zajęte i wysiada 
się do rowu, 
- zwrócić uwagę firmie aby sprzątnęła po drugiej stronie ul. Sportowej. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2015 – 2026. 
Głosowanie 15 głosów – za            uchwała Nr XV/99/2015 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                                uchwała Nr XV/100/2015 
Ad. 9 



Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie WPF na lata 2016 – 2028. 
Głosowanie 
15 głosów – za                                uchwała Nr XV/101/2015 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- odczytała  projekt uchwały budżetowej na 2016 rok, 
Radny J. Strzelec 
- jako Przewodniczący Komisji Budżetowej odczytał opinię w sprawie projektu budżetu, 
opinia pozytywna. 
Pani Skarbnik 
- odczytała opinię RIO o projekcie uchwały budżetowej oraz o prognozie długu, opinia 
pozytywna. 
Pan Przewodniczący 
- otworzył  dyskusję nad projektem uchwały budżetowej, 
Radny J. Strzelec 
- chcę się wypowiedzieć jako radny, w opinii mamy ładne słowo kompromis i taki kompromis 
był  przy układaniu budżetu w naszej gminie. Słuchając interpelacji zawsze słyszymy o 
drogach. W procedurze uchwalania budżetu mamy zapisany termin 30 września do którego 
składamy wnioski do budżetu, ja składam ale efektów nie ma. W moim terenie zaplanowany 
asfalt za 30tys. a takie sołectwa jak Przełaj Czepiecki, Czepiec, Białowieża zero. Nie 
dostałem odpowiedzi na moje wnioski. My tylko opiniujemy projekt budżetu a to są 
kompetencje Burmistrza bo odpowiada za wszystko, ale musi mieć budżet zatwierdzony 
przez Radę. Wnioski złożyło 4 radnych a drogi robi się wszędzie. W każdym dziale wyższe 
wydatki w porównaniu do 2015 roku a dochody nie wzrosły. Białowieża k/ Białek pod lasem 
na pewno Pan tam nie był, mówił Pan żeby rozmawiać z Nadleśnictwem, to ja mam jechać. 
W Gniewięcinie robili i radny nie jeździł do LHS, dziękuję za odpowiedź. Czyny a nie słowa  
świadczą o wartości człowieka. 
Pan Burmistrz 
Ocena jest poparta wieloma środowiskami że jest solidaryzm, że wszędzie w miarę 
możliwości się robi. Biedne południe do dróg powiatowych dokładamy 1x1, żeby droga 
Krzelów – Przełaj mogła zaistnieć poprosiłem o ujęcie do powodziówek, inspiracją była moja 
osoba. Przypomnijmy sobie jak to było wiele lat temu, my mamy patrzeć na całość gminy. Z 
innych terenów zarzucali że robimy tylko w Białowieży, Czepcu ….. Zostają te rzeczy do 
zrobienia o których mówiliśmy, dokończyć odcinek Przełaj – Czepiec. Zmienili się szefowie, 
musimy rozpocząć rozmowy od nowa. Wszystko inne jest zaopiekowane. Oprócz wniosków 4 
radnych są wnioski z zebrań sołeckich. Jeśli jest możliwość pozyskania pieniędzy to nawet 
warto poczekać aby skorzystać. Np. p. Adamski nie wierzył że coś będzie przy Sportowej 
robione a jest. Wracając do oświaty zdecydowaliśmy że każde dziecko będzie chodziło do 
przedszkola to trzeba między innymi na to dołożyć. Po co mieliśmy podnosić podatki  jak jest 
niestabilność, SEFAKO płaci ok. 2mln dla nich każdy % to duży wzrost. Przyrzekam że 
będziemy szukać możliwości pozyskania środków gdzie się da, będziemy reagować. Myślę że 
każdy zdaje sobie sprawę, że samorząd to inna działalność. Bardzo proszę o taką współpracę i 
realizację jak była w tym roku. Rzeczą konieczną jest zabezpieczenie przeciwpożarowe, 
ważne jest odwodnienie dróg Białowieża, Przełaj, na te zadania są zwiększone 
dofinansowania. Przełaj zrobimy, a pod wiaduktem wycofali się bo nie ma gdzie odprowadzić 
wody. Jesteśmy gminą gdzie dochód na mieszkańca jest ok. 1000zł a są takie gdzie jest 7, 8, 
19 i 12tys. do tych możliwości jakie są i niższe stawki podatków wychodzą nam dobre rzeczy. 
Pan Przewodniczący 



- spostrzeżenia osób przyjeżdżających do Sędziszowa są pozytywne, trzeba się cieszyć że 
Sędziszów tak się zmienił na korzyść. 
Radny J. Strzelec 
- czy będzie ukłon w tamtą stronę? 
Pan Burmistrz 
- jak zawsze. 
Pan Przewodniczący 
-  poddał pod głosowanie uchwałę budżetową. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                   uchwała Nr XV/102/2015 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych. 
Głosowanie 
13 głosów – za                                     uchwała Nr XV/103/2015 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2016 rok. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                    uchwała Nr XV/104/2015 
Radny J. Strzelec 
- czy można zgłosić członka do Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi? 
Pan Burmistrz 
- jest to decyzja Burmistrza, każdy stan jest rozpatrywany, czy jest taka potrzeba? 
Radny J. Strzelec 
- dawniej w składzie był Kierownik MGOPS a teraz nie ma i nie wiemy co się dzieje. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił   uchwałę w sprawie Programu przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                      uchwała Nr XV/105/2015 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwała  w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 
OSP uczestniczących w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych 
organizowanych przez PSP lub gminę. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                      uchwała Nr XV/106/2015 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwała w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia wysokości, zasad  
poboru i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się                 uchwała Nr XV/107/2015 



Radny J. Jaworski 
- wpłynęło pismo od handlujących o co chodzi? 
Pan Burmistrz 
- wpłynęło pismo od osób handlujących warzywami i owocami że opłata jest wygórowana z 
kwoty 5,50zł na 11 zł. Rozmawiając z nimi powiedziałem że na dziś nie będę wnosił o 
zmianę, obserwując handel ewentualnie w ciągu roku będzie można zmienić. Pamiętacie że 
decyzja była podyktowana tym, że osoby wynajmujące lokale pod handel płacą za 1m3 

powierzchni, czynsz, opłaty stałe, energię mają większe niż handlujący na bazarze a wzrost o 
5zł dziennie to nie jest duża kwota. Społecznie jest sprawiedliwie gdy wszyscy mają 
jednakową taryfę. Na dziś proponuję uchwałę przyjąć a obserwować i dyskutować. 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie nadania nazw ulic zlokalizowanych na drogach publicznych. 
Głosowanie 
13 głosów – za  
1 głos – wstrzymujący się                      uchwała Nr XV/108/2015 
Radny W. Tabor 
- proponuję aby przy następnym nadawaniu nazw ulic ująć nazwę Bohaterów Swaryszowa bo 
takiej nie ma. 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia gminnego programu 
rewitalizacji. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                       uchwała Nr XV/109/2015 
Pan Burmistrz 
- przystąpienie do sporządzenia planu to pierwszy etap, od 7 stycznia następnym będzie 
zbieranie ankiet i uwag odnośnie terenów zdegradowanych, ustalenie ostatecznych zasad 
powołania Komitetu – spotkanie 18 lutego w SCK. W lutym potrzebna będzie sesja aby 
podjąć uchwałę o zasadach powołania komitetu, członkowie zostaną wskazani zarządzeniem i 
spotkanie z ostateczną wersją. 
Ad. 18 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Radny W. Tabor – wystąpimy do PKP Energetyka o usuniecie uszkodzeń, dziękuję za 
wszystkie zgłoszenia, 
- piasek na Piłę dowieziemy, 
- wszczęto procedury o przejęcie działek. 
Radny N. Jawor – sprawa drugiego przystanku w Zielonkach do analizy czy racjonalne, 
- sprawę tablic przekażemy Naczelnikowi, 
- drogi to w późniejszej perspektywie. 
Radny R. Dębicki – próbowaliśmy szukać tańszych schronisk to okazało się że Racławice są 
najtańsze – wyłapanie, transport i pobyt 2tys. 
Radny J. Strzelec – sprawa dzików tylko Miechów odpowiedział o zwiększenie odstrzałów, 
nasze Koła też twierdzą że robią co mogą. 
Radny Z. Adamski – wystąpimy do ZDP o zdjęcie znaków przy cmentarzu, 
- po zakończeniu prac przy chodniku na Sportowej posprzątają teren. 
Radny J. Strzelec 
- Burmistrz podpisał umowę na odbiór bezdomnych psów za 2tys./1szt. serce pęka bo my 
jesteśmy ze wsi i wiemy ile kosztuje świnia. Mają powstać schroniska w gminach, ile jest 



tych psów, kto decyduje o łapaniu, jeśli jedzie auto i po drodze wyrzuca psa. Ile nas to 
kosztowało w 2015 roku. 
Dyrektor ZUK 
- wałęsające się psy zgłaszają mieszkańcy, radni, wszyscy kto zauważy. Gdybym reagował na 
każde zgłoszenie to trzeba byłoby 5 razy tyle odstawić, odstawiliśmy ok. 60 psów. 
Nasza gmina na psy wydaje najmniej. 
Ad. 19 
Pan Burmistrz 
- Fundacja CampoSfera przygotowuje projekt o pozyskanie środków z  RPO działanie 4.5 
Ochrona i wykorzystanie obszarów cennych przyrodniczo. Burowy, rozbudowy, modernizacji 
i doposażenia ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej. Projekt 
zakłada budowę ścieżek dydaktycznych. Ścieżki dydaktyczne połączone będą w jedną całość. 
Integracyjną częścią ścieżek będą programy skierowane do dzieci i młodzieży. 
Uzupełnieniem oferty będzie przestrzeń przygotowana dla osób dorosłych. Centrum będzie 
miejscem służącym do realizacji wydarzeń, takich jak: 
- szkolne wycieczki edukacyjne, 
- zielone szkoły, 
- międzynarodowe wymiany młodzieży i szkolenia.  
Jest szansa pozyskania 85% środków a wkład własny na poziomie 15%. Wstępny koszt 
projektu to 584.900zł. czy moglibyśmy im pomóc i dać na wkład własny, na to nas stać. 
Szczegółowy opis stanowi materiał załączony do protokołu. 
Radny R. Dębicki 
- jest to projekt Fundacji, czy my możemy jakieś swoje pomysły zgłosić? 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- z tego co widzę to projekt już jest napisany. 
Radny Z. Konieczny 
- proponuję zorganizować spotkanie z Prezesem Fundacji i wtedy wyjaśnimy sobie wszystko. 
Pan J. Strzelec 
- stan ogrodzenia woła o pomstę do nieba, to jest nasz majątek. 
Pan Burmistrz 
- dobrze podpowiadasz ogrodzenie można zawrzeć w projekcie i zrobić. 
Radny J. Jaworski 
- w pierwotnych założeniach była budowa domków, remont szkoły, mieli uprawiać ziemię, co 
tam robią poza tym że przyjechało kilka osób? 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- prace wewnątrz robili własnymi siłami. Jaka kwota z naszej strony na wkład własny? 
Pan Burmistrz 
- z naszej strony 87.000zł. 
Pani Sekretarz 
- my możemy być tylko partnerem. 
Radny W. Tabor 
- ostatnio był problem z odbiorem śmieci, ludzie dzwonili że odebrano część a worki zostały. 
Radny N. Jawor 
- bobry budują tamę przy moście w Boleścicach, była zgoda na odstrzał z tego co wiem 
odstrzelono 3 sztuki. 
Radny J. Strzelec 
- wnioskuję o wykonanie wodociągu do gospodarstwa p. Capek ok. 300mb z tego co widzę to 
są pieniądze, paliwo do koparki ja kupię. 
Pan Burmistrz 



- przyjmuję i sprawdzimy na miejscu, wiem że ma duże gospodarstwo, może jako przyłącze 
potraktować my pomożemy. 
Dyrektor ZUK 
- będę dążył do połączenia wodociągu Mstyczów – Przełaj, wtedy skróci się odcinek 
przyłącza będzie 100 a nie 300m. 
Radny J. Strzelec 
- jeśli poprowadzicie górą to nie będzie. 
Dyrektor ZUK 
- główna nitka musi iść przy drodze i dopiero odprowadzenie. 
Dyrektor OSiR  
- mam prośbę aby w 2016 roku gdy Rada będzie zajmować się budżetem zaplanować 
dofinansowanie zakupu sprzętu do siłowni. Teraz tylko dzięki pomocy Pana Wiencka sprzęt 
działa, ale powoli się sypie i naprawa staje się nieopłacalna. Bieżnia jest wykorzystywana 
przez 8 godzin dziennie, 
- zgłosił brak lustra przy ulicy Zielonej, wcześniej było źle ustawione. Trzeba tak 
zamontować aby wyjeżdżając z Zielonej widzieć obie strony, 
- lustro powinno być również przy budynku Urzędu po prawej stronie bo wyjeżdżając zza 
budynku nic nie widać. 
Następnie w imieniu pracowników OSiR i swoim złożył życzenia Noworoczne. 
Radny Z. Adamski 
- przypominam o lustrze w Rynku k/kościoła. 
Ad. 20 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XV sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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